
[1]Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr LIV/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 
Posiedzenie w dniu 23 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:16 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że Komi-

sje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, Dyrektor Agencji Sportu i 

promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w 

Prudniku Barbara Starzyk,  

a) Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w miesiącu lutym. 

Przewodniczący Komisji oznajmili, że w programie znajdują się protokoły z posiedzeń 



komisji w miesiącu lutym. 

Zapytali czy ktoś ma uwagi do protokołów? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie protokołów zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia z miesiąca 

lutego 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

komisji w miesiącu lutym..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

2. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

a) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska pogratulowała wspaniałej działalności, 

wyraziła podziw nad ogromem pracy, jaki wkładany jest w działalność  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień stwierdziła, że schronisko promuje miasto, a 

pracownicy czynią wiele, aby goście wywozili z Prudnika jak najlepsze wrażenia. Dodała, że 

tak jest w rzeczywistości. Refleksje osób odwiedzających schronisko są bardzo pozytywne. 

Radna zadała trzy pytania: jakie czynności są planowane, aby zachęcić gości do dalszych 

odwiedzin Prudnika i korzystania z usług schroniska? Czy w schronisku dochodzi do jakichś 

ekscesów, zniszczeń? Z czego wynika brak pozwolenie na uruchomienie świetlicy? 

Dyrektor Barbara Starzyk odpowiadając na ostatnie pytanie oznajmiła, że GZOiW dostaje 

zarządzenia od burmistrza, w których ujęte są wydatki na poszczególne świetlice. W roku 

2022 schronisko nie otrzymało zielonego światła na uruchomienie tej świetlicy z powodu 

braku środków finansowych na pensje dla nauczyciela. Odnośnie wandalizmu – goście nie 

sprawiają żadnych kłopotów. Są zniszczenia, które na bieżąco są reperowane. Jeśli dochodzi 

do dewastacji – umyślnych lub nie to środki na naprawy egzekwowane są od rodziców 

sprawców. Odnośnie zwiększenia odbiorców usług - regularnie wysyłane są oferty drogą 

mailową i pocztową do stowarzyszeń, do uniwersytetów III wieku, aby dotrzeć z ofertą do jak 



najszerszej liczny osób.  

Radna Zofia Zeprzałka Krzemień pyta o możliwość zakupu bus-a na czas letni. Czy pan 

burmistrz jest skłonny do przychylenia się do takiego wniosku? Zaproponowała też zakup 

rowerów, które można by wypożyczać.  

Burmistrz odnośnie rowerów oznajmił, że jest to dobry pomysł, który w najbliższej 

przyszłości może zostać zrealizowany. Odnośnie bus-a Burmistrz oznajmił, że nie chce się w 

tej chwili wypowiadać. Nie odrzuca natomiast pomysłu. 

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała 4 gwiazdki informacji turystycznej. Zapytała czy 

widoczny jest spadek uczniów, którzy przyjeżdżają do Prudnika?  

Dyrektor Barbara Starzyk odpowiedziała, że były 4 obozy sportowe, odbywają się 

wycieczki, przyjeżdża młodzież ze Śląska, która przygotowuje się do matury. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

b) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284) 

Informacje zawarte druku omówiła Dyrektor Małgorzata Halek  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień pochwaliła pracę dyrektor ASiP. Patrząc na 

uczestnictwo w imprezach zapytała, które imprezy cieszą się największą popularnością, a 

organizacja których imprez przynosi najwięcej niepokoju.  

Dyrektor Małgorzata Halek oznajmiła, że dużo zależy od czynników zewnętrznych. 

Sztandarowa impreza to wystawa tworów, Memoriał Szozdy, który jest również bardzo 

pracochłonny. Cieszy każda impreza i te mniejsze i te większe. Opowiedziała o imprezach 

organizowanych przez ASiP raz zaprosiła do uczestnictwa w nich. 

Radna Alicja Isalska wspomniała o gazetce pt. „Nasze miasto”, która dociera do skrzynek 

mieszkańców. Poprosiła o więcej słów na ten temat. 

Dyrektor Małgorzata Halek oznajmiła, że jest to gazeta wydawana lokalnie przez NTO. 



NTO zachęca do tego, aby włączyć się w działania promocyjne i przekazać co się w gminie 

dzieje. Koszt przedsięwzięcia to kwota 1000 zł brutto ze strony gminy. 

Radny Arkadiusz Zaczyński podziękował za wspaniałą pracę. Zapytał o kąpielisko odkryte 

– jak będzie ono funkcjonować w tym roku? 

Dyrektor Małgorzata Halek oznajmiła, że przy współpracy z Wydziałem Inwestycji i firmą 

zewnętrzną podjęta została decyzja o częściowej wymianie nawierzchni kąpieliska 

zewnętrznego. Wymieniona zostanie folia dna basenu 17m długości/25 metrów szerokości, w 

miejscu gdzie jest ona najbardziej zdegradowana. Planowane jest dodatkowe wyposażenie 

basenu, w tym zacienienie większej ilości miejsca. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXXVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku:  

1)Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) 

Projekty  z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 



Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał o pkt. 13 uzasadnienia - Instalbud - o co 

chodzi? 

Burmistrz Prudnika odpowiedział, że cała serwerownia monitoringu miejskiego znajdowała 

się przy Instalbudzie. W związku z prowadzonymi tam pracami trzeba ją czasowo przenieść 

do skrzynki, która będzie na terenie zamkniętym 

Radny Jacek Urbański poprosił o wykaz z jakimi zespołami i na jakie kwoty podpisane 

zostały umowy na jazz festiwal przez POK. 

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 



NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) 

Radny Jacek Urbański poprosił, aby w przypadku wydawania zarządzeń mających skutek 

finansowy przekazywać taką informację radnym. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

f-g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293-

1294) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

j-k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1297-1298) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1297-

1298) blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola 

nr 4 przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska pochwaliła pomysł oraz inicjatywę.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola nr 4 

przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1300) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Oznajmił, że z wnioskiem 

o upamiętnienie do Rady Miejskiej w 2019 roku wystąpiło Stowarzyszenie Ziemia Prudnicka. 

Wniosek dotyczy upamiętnienia mordu oficerów polskich w Katyniu oraz katastrofy samolotu 



z Prezydentem RP Lechem Kaczyńskim pod Smoleńskiem. Wnioskowana lokalizacja dot. 

działki Nr 358/178 na Koziej Górze. Tablice będą zamieszczone na dwóch znajdujących się 

w tym miejscu głazach. 

Treść napisu dotyczący upamiętnienia mordu oficerów polskich w Katyniu zgodnie 

z art. 1 pkt 6 i art. 53j ust 1 pkt 5 ustawy z dnia 18 grudnia 1998r. o Instytucie Pamięci 

Narodowej został ustalony w treści: 

„W HOŁDZIE OFIAROM ZBRODNI KATYŃSKIEJ 

ZAMORDOWANYM PRZEZ NKWD W 1940 R.” 

Opinia IPN stanowi załącznik do uzasadnienia. 

Druga z tablic dot. upamiętnienia ofiar katastrofy samolotu z Prezydentem RP Lechem 

Kaczyńskim pod Smoleńskiem, z napisem ustalonym przez Wnioskodawców upamiętnienia: 

„ZGINĘLI SŁUŻĄC POLSCE 

SMOLEŃSK 2010” 

Koszty upamiętnienia - wykonania tablic pamiątkowych poniesie Gmina Prudnik. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1300) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1301) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1301) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 



NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku 

(druk nr 1302) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk 

nr 1302) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

e-h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a) 



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1305) 

Projekty uchwał omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski.  

Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303)  

- zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 

1303a) 

- zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 

1304) 

- zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1305) 

blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) 

Projekt uchwały omawia Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański pyta w jaki sposób będzie weryfikowane 

posiadanie kompostownika? Czy ktoś kto ma dwa metry trawnika również będzie mógł 

korzystać z tej ulgi? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak oznajmił, że tak. Każdy 

właściciel nieruchomości, który napisze oświadczenie, które następnie zostanie 

zweryfikowane, złoży właściwą deklaracje i będzie mógł skorzystać z ulgi z zaznaczeniem, że 



od momentu złożenia nowej deklaracji będzie pozbawiony pojemnika na odpady zielone. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański stwierdził, iż rozumie, że do złożenia takiego 

oświadczenia wystarczy posiadanie chociażby jednego drzewka? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że tak.  

Burmistrz wyraził zdanie, że ma mieszane uczucia dotyczące kompostowania i wprowadzanej 

ulgi. Obawia się, że odpady zielone będą w dużej mierze trafiać do pojemników na odpady 

zmieszane. Jednak ustawodawca narzucił obowiązek wprowadzenie takiej ulgi za 

kompostownik. Został wyliczony jaki strumień tych śmieci faktycznie. Jest. Jeśli zostanie on w 

sposób rzetelny przerzucony do kompostowników wówczas proponowana stawka nie zaburzy 

systemu. W momencie, gdy część odpadów zielonych będzie przerzucana do pojemnika na 

odpady zmieszane to może być również. Padł również temat przeprowadzania rygorystycznych 

kontroli wyrzucanych śmieci, aby takie zachowania piętnować i podwójną stawkę naliczać. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poruszył temat ulgi za kompostowanie. Wyraził 

zdanie, że ulga jest wysoka. Jego zdaniem powinna być na niższym poziomie. Zapytał skąd ona 

wynika? 

Naczelnik Szymon Kroczak powiedział, że szukając jak najmniejszego uszczerbku dla 

budżetu starano się wybrać taki zakres dat do analizy, aby ta strata była jak najmniejsza. Tak to 

wygląda w przypadku roku 2021 kiedy to procentowo koszty zagospodarowania odpadów 

zielonych – bioodpadów w stosunku do ogółu odpadów stanowiło 6,2%. Po głębszej analizie 

została zaproponowana kwota 5,50 złotych i wynika ona z prostej przyczyny, a mianowicie jest 

to średnia z dwóch lat 2021-2022, gdzie stosunek procentowy kosztów zagospodarowania 

odpadów zielonych do ogółu odpadów wynosi 9%. Naczelnik dodał również, że zapis 

dotyczący ulgi w uchwale nie jest obligatoryjny. Jeżeli ktoś nie będzie chciał z niej skorzystać 

to nie musi, może pozostać na starych zasadach.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański wyraził zdanie, że system jest taki, że za 1-1,5 

wszyscy będą musieli do ulgi dopłacić.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała czy zapis uchwały dotyczy tylko 

zabudowy jednorodzinnej czy może również ogrodów działkowych? Radna poruszyła 

również konieczność zabezpieczenia kompostownika zadaszeniem. 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że zapis dotyczy zabudowy jednorodzinnej i 

zamieszkałej. Odnośnie konieczności zadaszenia kompostownika naczelnik wyjaśnił, że w 

związku z tym, że kompostowanie jest procesem tlenowym, stąd zapis dotyczący 

konieczności zabezpieczenia przed opadami. Jeśli kompostownik nie będzie zabezpieczony 

wówczas będą zachodzić procesy gnilne, a co za tym idzie będzie wyczuwalny nieprzyjemny 

odór.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

 



 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Naczelnik Szymon Kroczak ponowne głosowanie. Oznajmił, że na poprzedniej komisji padło 

pytanie, które powinno znaleźć odzwierciedlenie w opisie. Naczelnik przedstawił 

zaproponowaną zmianę. 

Głosowano w sprawie: 

Reasumpcja głosowania: Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 1307) - proponowana zmiana: wprowadza się ograniczenia w zakresie 



ilości przyjmowanych odpadów do Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska zapytała Burmistrza co w związku  

z petycją złożoną przez rodziców odnośnie Szkoły nr 1? 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że jak radna wie – bo brała udział w 

wizji lokalnej obiektu, na komisji przedstawiana była również opinia co do zasadności 

przejęcia tego obiektu. Sytuacja remontu chociażby ulicy Tkackiej pokazuje, e koszt remontu 

starego obiektu jest porównywalny z budową nowego obiektu. Burmistrz oznajmił, że 

rozważana jest ewentualna rozbudowa szkoły na Sójczym Wzgórzu o skrzydło z pracowniami 

i salami, które uzupełnią w 100% potrzeby szkoły  łącznie z łącznikiem, którym dzieci będą 

mogły bezpiecznie uczęszczać na zajęcia w-f. Burmistrz dodał, że radni sami po wizji 

lokalnej stwierdzili, że nie warto przejmować tego budynku, gdyż jest on niedostosowany do 

dzieci w wieku szkolnym i wymaga gruntownego remontu. Poza tym dzieci nadal musiałby 

przechodzić przez ulicę, więc nie uchroni to dzieci przed tym, przed czym chcą uchronić 

rodzice nie zgadzając się na przejście do budynku szkoły na ulicy Armii Krajowej. Burmistrz 

oznajmił, że stoi na stanowisku ustalonym kilka lat temu, że gmina nie jest zainteresowana 

przejęciem budynku. Poprosił radnych o wyrażenie swojej opinii w temacie.  



Radny Jacek Urbański oznajmił, że warto byłoby wykonać kosztorys zarówno remontu jak i 

wycenić koszt zakupu budynku. Zasugerował, że mogą zrobić to również pracownicy 

Wydziału Inwestycji. 

Burmistrz wyraził zdanie, że w obecnych czasach ciężko jest wycenić koszt robót 

budowlanych. Oczywiście taki kosztorys może zostać wykonany, jednak pracownicy 

wzbraniają się przed tym, aby wyrokować w takich tematach. Boja się przedstawić kwotę 

nierealną. Jeśli chodzi o plan funkcjonalno użytkowy burmistrz wyraził zdanie, że myśli, iż 

warto pójść w kierunku rozbudowy szkoły na Podgórnej i taki plan przygotować, aby 

wiedzieć, z czym przyjdzie się zmierzyć w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska wyraziła zdanie, że o ile rozumie 

troskę rodziców o tyle uważa, że starsze dzieci od zawsze uczęszczały do szkoły przy ul. 

Armii Krajowej. Jest z korzyścią dla nich, gdy trochę się poruszają, wzmocnią odporność oraz 

nauczą odpowiedniego zachowania na drodze. Na chwile obecną rozwiązanie jest optymalne. 

Ponadto trzeba zastanowić się co stałoby się z budynkiem przy ul. Armii Krajowej, gdyby nie 

był on użytkowany jako budynek szkoły? Dodała, że popiera również zdanie burmistrza 

dotyczące rozbudowy budynku szkoły o dodatkowe pomieszczenia. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy, zgodnie z wnioskiem Koła Gospodyń 

Wiejskich został złożony do Ministerstwa Sprawiedliwości wniosek o dotacja na wsparcie 

akcji promocyjnej dotyczącej przemocy domowej. Jeśli tak to na jakim jest etapie 

Burmistrz oznajmił, że nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć. 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o udzielenie odpowiedzi do sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

 Ludmiła Lisowska 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


